
 

 

 

Zapytanie 
 

 

 
z posiedzenia  LI Sesji z dnia 25 lipca  2022r. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Makowiecki w związku z informacją  

o odcięciu ogrzewania przez spółdzielnie poprosił o przygotowanie i udzielenie 

informacji, jak zostanie rozwiązany problem ogrzewania  w poradni rodzinnej.  

 
     

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Marcin Makowiecki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


